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PROTOKÓŁ Nr IV/2024 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Siennicy 

odbytej w dniu 12 września 2024 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1006,  a zakończono o godz. 1218. 

Na ogólną liczbę 15 radnych, udział wzięło 14 tj. 93,33% składu Rady wg załączonej listy obecności. 

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Duszczyk – Burmistrz Siennicy 

2. Pani Renata Nowakowska – Skarbnik Gminy 

3. Pani Ksenia Wąsowska- Sekretarz Gminy 

4. Pani Agnieszka Uścińska- Radca Prawny UMiGS 

oraz 35 sołtysów (przedstawicieli rad sołeckich). 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podziękowania dla sołtysów zakończonej kadencji 2018-2024 za współpracę. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza i realizacji podjętych uchwał.  

5. Interpelacje, oświadczenia i zapytania radnych. 

6. Realizacja bieżących zadań inwestycyjnych. 

7. Realizacja równania dróg. 

8. Informacja o otrzymanych dotychczas środkach zewnętrznych oraz o możliwościach pozyskania 

do końca 2024 roku. 

9. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

▪ w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości w drodze 

inkaso, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso na terenie 

gminy Siennica; 

▪ w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok; 

▪ w sprawie uchylenia uchwały w sprawie powołania i nadania statutu Młodzieżowej Radzie 

Gminy w Siennicy; 

▪ w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego teren działek nr 75/3, 75/23, 75/31, 77/6, 77/18, 77/17, 77/3 w miejscowości 

Nowa Pogorzel, gmina Siennica 

10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

11. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 19 czerwca 2024 r. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad. pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Piotr Ceregra, witając wszystkich 

uczestników obrad. 

Na podstawie listy obecności radnych Pan Przewodniczący stwierdził, że obrady oraz podejmowane 

uchwały będą prawomocne. 

 

Ad. pkt 2 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. pkt 3 

Podziękowania dla sołtysów zakończonej kadencji 2018-2024 za współpracę. 

Pan Burmistrz Stanisław Duszczyk oraz Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Ceregra podziękowali 

sołtysom za ich pracę oraz wręczyli dyplomy i drobne upominki. 
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Ad. pkt 4  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza i realizacji podjętych uchwał. 

( sprawozdanie w załączeniu) 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie. 

Pan Robert Broda- stadion, czy możemy liczyć na remont ogrodzenia. Trzeba monitorować środki 

zewnętrzne. 

Pan Burmistrz- możliwość jest, złożyliśmy wniosek, zastanawiamy się nad skarpą. Sprawa jest 

poważna. 

 

Ad. pkt 5 

Interpelacje, oświadczenia i zapytania radnych. 

Nie było interpelacji, oświadczeń i zapytań radnych. 

 

 

Ad. pkt 6 

Realizacja bieżących zadań inwestycyjnych.  

(materiały w załączeniu) 

Pan Burmistrz przedstawił realizację zadań inwestycyjnych. 

Pan Robert Broda- Grzebowilk, kanalizacja, czy coś się zmieniło jeśli chodzi o problemy z wodą? 

Pan Burmistrz- wykonawca nas zapewnił, że uszczelni studnie. 

Pan Robert Broda- pawilon dla Nowodworu? 

Pan Burmistrz- 9x5 pawilon, z łazienką, klimatyzacją, sam pawilon ok 105 tyś. plus przygotowanie 

terenu, podłączenia, mamy na to 160 tyś., większość z dofinansowania. 

Pan Paweł Biernat- w Żakowie jest kilka nieświecących żarówek, przy 802. 

Pan Burmistrz- zachęcam do kontaktu z pracownikiem Agnieszką Dubińską. Zgłoszenia na bieżąco 

są realizowane. 

 

Ad. pkt 7 

Realizacja równania dróg. 

 Pan Burmistrz przedstawił pokrótce materiały dotyczące równania dróg. 

Ważne by na bieżąco były zgłaszane usterki  do pracownika zajmującego się drogami. 

( materiały w załączeniu) 

Ad. pkt 8 

Informacja o otrzymanych dotychczas środkach zewnętrznych oraz o możliwościach pozyskania do 

końca 2024 roku. 

 

Pan Burmistrz przedstawił informację o otrzymanych dotychczas środkach zewnętrznych. 

(materiały w załączeniu) 

Ad. pkt 9 

Podjęte zostały następujące uchwały: 

 

• Uchwała Nr IV.0007.29.2024 Rady Miejskiej w Siennicy z dn. 12 września 2024 r. w sprawie 

poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkaso, 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso na terenie gminy 

Siennica 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Miejskiej przedstawili pozytywne opinie do w/w uchwały. 

 

 

Głosowanie nad uchwałą 

za – 9 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 



3 
 

 

Radni: Tadeusz Czajka, Hanna Dąbrowska, Jacek Jarzębski, Grzegorz Krupa i Monika Michalik-

Towani nie wzięli udziału w głosowaniu. 

 

• Uchwała Nr IV.0007.30.2024 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 12 września 2024 r. w 

sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

 

Głosowanie nad uchwałą 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

• Uchwała Nr IV.0007.31.2024 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 12 września 2024 r. w 

sprawie uchylenia uchwały w sprawie powołania i nadania statutu Młodzieżowej Radzie 

Gminy w Siennicy. 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Miejskiej przedstawili pozytywne opinie do w/w uchwały. 

 

Głosowanie nad uchwałą 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

• Uchwała Nr IV.0007.32.2024 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 12 września 2024 r. w 

sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego teren działek nr 75/3, 75/23, 75/31, 77/6, 77/18, 77/17, 77/3 w miejscowości 

Nowa Pogorzel, gmina Siennica. 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Miejskiej przedstawili pozytywne opinie do w/w uchwały. 

 

Głosowanie nad uchwałą 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

Ad. pkt 10 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Sołtys Siennica III- obiecana Dworkowa? 

Pan Burmistrz- tam potrzeba jest bardzo dużo, gdyby tylko nabór się pojawił. Nastąpią zmiany w 

finansowaniu JST, wszystko zależy od budżetu. 

Sołtys Majdanu- prosimy o przywrócenie sesji na godzinę 9.00. 

Pan Przewodniczący- od Nowego Roku przemyślimy, pochylimy się nad tą propozycją. 

Pan Burmistrz- pracownicy zbierają po zgłoszeniu przez sołtysa, gdy jest taka potrzeba prosimy o 

zgłoszenie. 

Pani Kinga Osica- Stara Wieś, Piaski, Katy czy możemy liczyć na oświetlenie tej drogi w kierunku 

Kątów. 

Pan Burmistrz- budowę latarni robimy ze środków funduszu sołeckiego, gdy będzie wniosek. 

Pani Hanna Dąbrowska- trzeba zwrócić uwagę, by odstąpić od tej zasady. Np. Świętochy- Nowy 

Zglechów, tam jest bardzo słaba widoczność. Prosty odcinek drogi nie robi takich zagrożeń. 

Fundusz nie wystarcza nam na wszystko. 

Pan Burmistrz- nam brakuje środków, to nie jest zła wola, są projekty. 
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Pan Robert Broda- niezbędne jest doświetlenie przejścia dla pieszych przy Dino, Biedronce. 

Budowa Tartaczna, Cicha, Spacerowa wiemy, że umowa jest podpisana, ale czy znamy termin? 

Pan Burmistrz- jedno z gorszych przejść to jest, będziemy próbowali docisnąć Zarząd Dróg 

Wojewódzkich. Termin, ten rok prace ziemne, bo firma ma sprzęt, bez nakładek asfaltowych. 

Sołtys Drożdżówki- przystanek w Drożdżówce najlepiej jakby regularnie był sprzątany, proszę raz 

w tygodniu zabrać te śmieci. 

Pan Burmistrz- przyjrzymy się temu problemowi, teraz ma tam być remont. 

Sołtys Starogród- rów Starogród, kruszy się asfalt, prosiłam kilkakrotnie. Prośba też o pismo 

oficjalne dotyczące naszego mostu, by dwa razy do roku wykosić ten most. Droga na Nowy 

Starogród, by zadbać. 

Sołtys Bestwiny- czy jest jakieś dofinansowanie na fole rolnicze i czy jest szansa na zbieranie 

piachu z poboczy? 

Pan Burmistrz- naboru na folię nie ma, ale odezwała się do nas firma w tej sprawie. Jeśli chodzi o 

pobocza, to jest trudna sprawa, może gdy kupimy koparkę, będzie to bardziej możliwe. 

Sołtys Kąty- DPS przepust po ulewie, nie dawał rady. 

Pan Burmistrz- ta ulewa była specyficzna, przepust trzeba udrożnić. Problem jest nam znany. Mogą 

Państwo na bieżąco zgłaszać te wnioski. Można to robić codziennie. Ja jestem do dyspozycji 5 dni 

w tygodniu, nie tylko na sesjach. Zachęcam do codziennego kontaktu. 

Sołtys Majdanu- czy była by możliwość zorganizowania spotkania z Radnymi Powiatowymi. 

Pan Przewodniczący- zaprosimy, może jeszcze w tym roku. Jak jest coś pilnego prosimy o 

informację. Takie zaproszenie zrobimy. 

Pani Hanna Dąbrowska- sprawa dotyczy warunków dzieci w szkole Podstawowej w Siennicy, może 

przydałyby się klimatyzatory w klasach. Jest w nich bardzo gorąco, przekazuję informację od 

rodziców dzieci. 

Pan Burmistrz- sale się nagrzewają, nie wiem czy klimatyzatory byłyby zalecane. 

Pani Hanna Dąbrowska- rodzice zakupili z własnych środków wiatraki do Sali. Musimy zadbać o 

Siennicę. 

Pan Burmistrz- każda szkoła jest priorytetowa, co roku dokładamy do szkół, ja jestem przeciwko. 

Przyjrzymy się wentylacji, może rolety nie są używane, a klasy są od zachodu, a nie południa. 

Pan Robert Broda- chodniki gminne są zachwaszczone, zanieczyszczone, czy można by było 

wyegzekwować od mieszkańców, by sprzątali przy swoich posesjach. 

 

Ad. pkt. 11 

 

Protokół z III sesji Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 19 czerwca 2024 r. został jednogłośnie 

przyjęty. 

 

Ad. pkt 12 

 

Dziękując wszystkim za udział w obradach, Pan Przewodniczący dokonał zamknięcia                                      

IV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Siennicy. 

 

Na tym protokół zakończono 

 

Protokołowała:                  

insp. d/s Sekretariatu  

                                                  Przewodniczący 

Magdalena Szczurowska                 Rady Miejskiej  

w Siennicy 

                           /-/ Piotr Ceregra 

 

 
 


